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Datum: 3.12.2002 
 
 

ZAPISNIK 
 
 
 
 
Konstituantne seje sveta KS Rute, Gozd Martuljek, Srednji Vrh, ki je bil dne 
28.11.2002 ob 19. uri v Gasilskem domu v Gozd Martuljku. 
Prisotni: Bojan Kordič, Nikolaj Oitzl, Izidor Hlebanja, Alojzij Hlebanja, Helena Smolej, 
Otilija Mertelj, Cvetka Pavlovčič, Jože Brudar, Egidija Košir Mrovlje, Uroš Grzetič 
 
 
Predlagan in potrjen je bil naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 
1. Uvodni pozdrav  
2. Potrditev  mandatov  članov KS  
3. Volitve Predsednika sveta KS 

 
 
Ad. 1 
Tajnik Občine Kranjska Gora Jože Brudar je otvoril sejo sveta Krajevne skupnosti Rute, 
Gozd Martuljek, Srednji Vrh. Opravičil je župana Jožeta Kotnika, ki je bil službeno 
zadržan. Nato je Jože Brudar v imenu župana in svojem imenu čestital članom sveta KS 
za izvolitev v svet KS Rute, Gozd Martuljek.  
 
Ad. 2 
Tajnik občine Jože Brudar je poimensko prebral vse člane, ki so bili  izvoljeni v Krajevno 
skupnost Rute, Gozd Martuljek, Srednji Vrh. Otilija Mertelj je podala vprašanje, če lahko 
izstopi iz Krajevne skupnosti. Egidija Košir Mrovlje je podala pojasnilo, kaj se zgodi, če 
bi kdo od članov izstopil iz Krajevne skupnosti. Povedala je, da če bi se to zgodilo, bi se 
moralo razpisati ponovne volitve v Krajevno skupnost. Jože Brudar je nato podal predlog 
na glasovanje potrditev mandatov članom KS v svet KS. Člani sveta KS so sprejeli 
naslednji 
SKLEP:   
Člani sveta Krajevne skupnosti so soglasno potrdili mandate članom sveta Krajevne 
skupnosti Rute, Gozd Martuljek, Srednji Vrh.  
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Ad. 3 
Egidija Košir Mrovlje je podala pojasnila o volitvah predsednika  sveta KS. Jože Brudar 
pa je obrazložil, da do sprejema aktov  KS Rute, veljajo akti KS Kranjska Gora. Nikolaj 
Oitzl je predlagal, da se za predsednika KS glasuje javno, ter za predsednika predlagal 
Bojana Kordiča. Bojan Kordič je razložil, da kandidature ne bo sprejel, ker je že svetnik 
občinskega sveta občine Kranjska Gora. Bojan Kordič je  predlagal, da funkcijo 
predsednice prevzame Otilija Mertelj. Jože Brudar je obrazložil, kakšna je funkcija člana 
KS in kako se KS financira. Otilja Metelj je za predsednika predlagala Alojza Hlebanja. 
Helena Smolej pa je predlagala za predsednico Cvetko Pavlovčič. Bojan Kordič pa je 
poudaril, da bo delovanje KS odvisno od posluha novega župana. Jože Brudar je nato 
prebral vse predloge za kandidaturo za predsednika KS. Člane sveta je vprašal ali so za 
javno ali tajno glasovanje. Člani sveta so sprejeli naslednji 
SKLEP:  
Člani sveta so  soglasno odločili za tajno glasovanje.  
Jože Brudar je vsakega kandidata za predsednika vprašal, če se strinja s kandidaturo. 
Kandidaturo za predsednika je sprejel samo Alojzij Hlebanja. Ker je kandidaturo sprejel 
samo Alojzij Hlebanja so člani sveta KS soglsno  sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 Glasovanje za predsednika sveta KS bo javno.  
Jože Brudar je članom sveta dal na glasovanje Alojzija Hlebanja za predsednika KS. 
Člani sveta so z 6 glasovi za in enemu vzdržanemu (Alojzij Hlebanja) izvolili Alojzija 
Hlebanja za predsednika KS Rute, Gozd Martuljek, Srednji Vrh. Člani sveta KS so 
sprejeli naslednji 
SKLEP: Za predsednika sveta KS Rute, Gozd Martuljek, Srednji Vrh je bil izvoljen 
Alojzij Hlebanja. 
 Člani sveta KS so novoizvoljenemu predsedniku sveta KS čestitali ob izvolitvi. Bojan 
Kordič je vprašal, če se da dobiti statute drugih KS v Občini. Jože Brudar je rekel, da 
bodo statute dobili, opozoril pa jih je, da mora biti novi statut KS Rute, Gozd Martuljek, 
Srednji Vrh v skladu z občinskim. Bojan Kordič je še predlagal, da se seje sveta 
organizirajo v sejni sobi občine. Alojzij Hlebanja pa se je zahvalil za zaupanje in v 
bodoče pričakuje boljše sodelovanje  med KS in občino. Alojzij Hlebanje je še prosil 
Bojana Kordiča da sprejme kandidaturo za podpredsednika KS. Člani sveta so se zmenili, 
da bodo za podpredsednika glasovali na naslednji seji. Predlagal je še, da se član sveta 
KS udeleži seje občinskega sveta in tam sodeluje pri točkah, ki so pomembne za KS.     
 
Seja je bila zaključeno ob 19.53 uri. 
 
 
 
Pripravil:                  
Uroš Grzetič 
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